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GEMEENTERAADSFRACTIE BORNEM 

 

 

      Bornem, 04 september 2017 
 
 
Ter attentie van de voorzitter van de gemeenteraad van Bornem 
 
Onderwerp: Gemeenteraad dd. 12/09/2017 – indiening aanvullend agendapunt 
 
Geachte voorzitter, 
 
Betreft: Fietsoversteekplaats Puursesteenweg 
 
Op zondag 20 augustus 2017 werd een dame die met haar fiets de Puursesteenweg wou oversteken 
aangereden door een wagen die in de richting van Bornem reed. Het ongeval gebeurde op de 
fietsoversteekplaats van de fietsostrade van Puurs naar Bornem. 
 
Al jarenlang vragen omwonenden en de oppositie maatregelen om deze gevaarlijke fietsoversteek 
veiliger te maken. Op de gemeenteraad van april 2016 stelde onze fractie voor om een LED-bord met 
de mededeling ‘Opgepast fietsers’ te plaatsen voor de fietsoversteek. Hoewel het gemeentebestuur 
dit een goed voorstel vond, werd er nog steeds geen werk gemaakt om dit te plaatsen.  
 

 Hoe komt het dat dit LED-bord nog steeds niet geplaatst werd ondanks de belofte op 12 april 
2016. Dit paste volledig in het SAFE-charter dat de politiezone Klein-Brabant ondertekende 
op 21 augustus 2015. 

 Hoeveel meldingen kreeg het gemeentebestuur over deze fietsoversteekplaats? Volgens Het 
Laatste Nieuws kwamen er voldoende signalen van de nabijgelegen drukkerij Graffiti dat er 
geregeld gevaarlijke situaties ontstaan bij het oversteken van fietsers.  

 Welke maatregelen gaat de gemeente Bornem nemen om op korte termijn ongevallen te 
vermijden?  

 Op lange termijn stellen we voor om na te gaan of een fietstunnel mogelijk is om dit 
conflictpunt volledig weg te werken.   

 
Mogen wij u verzoeken deze vragen toe te voegen aan de agenda van de volgende gemeenteraad? 
 
Namens de N-VA fractie, 
Hoogachtend, 
 

 
Kristof Joos 
Fractievoorzitter N-VA 
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